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Hei.  
Følgjande sak vert sendt ut til planavdelinga, rådmannen, ordførar og gruppeleiarar i Lindås 
kommune.  
 
Fullstendig saksinnlegg vedlagt, kortversjon som følgjer: 
 
Styret i Alvermarka velforening har i møte den 26.09. 2017 drøfta plansaka som pågår nord i 
Alvermarka og har følgjande uttale til Lindås kommune om detaljreguleringa Stølsmarka: 
 
I Alvermarka nord har skulen Nordhordland Kristne Grunnskule og Alversund Montesorribarnehage 
eksistert i mange år. Barnehagen er ein 4 avdelings barnehage med 54 born i alderen 0-6 år.  Skulen 
har 196 elevar frå 1-10 klasse. Til saman er det kvar dag i skule- og barnehagetida 250 born, og i 
tillegg ansatte i dette området. Ute- og leikeområdet for desse borna og elevane er i dag ikkje 
tilfredsstillande. Reguleringsplanarbeidet som pågår her no vil gjera noko med dette. 
 
Styret i Alvermarka velforening meiner at det er viktig at reguleringsplanen som pågår i dette 
området no vert godkjent så fort som mogeleg. Dette for at born og unge sine interesser når det 
gjeld å få på plass eit betre ute– og leikeområde kan verta realisert og koma på plass. Det er difor 
viktig å få denne reguleringsplanen på offentleg ettersyn hausten 2017. 
 
Vi voner positiv respons og politisk støtte i denne saka.  
 
Mvh 
Hans Kenneth Sundsbø 
Leiar, Alvermarka Vel. 
Tlf 47 48 90 22 
Epost: sundsbo.fpk@gmail.com 
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